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Dagsorden 

01 Godkendelse af dagsorden 

Der bliver en kort orientering fra Brugernævnsmødet under eventuelt. 

Godkendt. 

 

02 Budgetgennemgang ved Marianne Schlünnsen (Orientering) 

Marianne orienterer ud fra de tal vi på nuværende tidspunkt kender til. Tallene for 2019 har vi ikke 

fået endnu. Lærernes ønsker for næste skoleår er på plads – disse fremvises.  

  

03 Spørgsmål til siden sidst (bilag 1) 

Ingen spørgsmål. 

 

04 Nyt fra elevrådet (Orientering) 

Lærke orienterer fra det sidste elevrådsmøde som var den 30. januar. På daværende tidspunkt 

var der lidt sne så det fyldte meget af mødet. Der blev drøftet sneregler og elevernes færden på 

kælkebakken. John er ved at undersøge prisen på maling til baneoptegning i skolegården. Der er 

tillige lavet en baneplan som kommer op i alle klasser og træder i kraft fra på mandag. De yngste 

elever har ønsket sig sæbe til begge sider af vaskene i indskolingen. Dette er imødekommet.   

 

05 Evaluering af princip 1.9 (bilag 2) (Drøftelse) 

Charlotte har undersøgt om vi er forpligtede på at have princip 1.8 og 1.9. Hun orienterer inden 

drøftelsen. Charlotte fandt ud af, at vi er forpligtet på at have et princip vedr. samarbejdet med 

lokalsamfundet. Der imod er vi ikke, ifølge Folkeskoleloven, forpligtiget til at have et princip 
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Side 2 

omkring elevdemokrati, dette princip bliver derfor skrevet ind i princip 1.5 omkring understøttende 

undervisning.  

 

06 Budgetopfølgning (Orientering) 

LB orienterer. Januar ser fin ud. Der er lidt udfordringer i SFO regi som vi skal kigge på.  

 

07 Temaaften: Formålet med skolebestyrelsens arbejde (bilag 3) (Drøftelse) 

LB har fundet forretningsorden frem fra 2016. Arbejdet i Skolebestyrelsen kan måske virke lettere 

hvis der er klare formål med arbejdet. Der diskuteres frem og tilbage om hvorvidt skolebestyrelsen 

skal have mere indflydelse på dagligdagen. Eller om skolebestyrelsen skal arbejde mere 

overordnet. Alt kan drøftes i Skolebestyrelsen - medlemmerne i skolebestyrelsen kan frit komme 

med punkter til dagsordenen. Louise D. er den sidst ankomne og hun laver et skriv med overblik 

over hvad man som ny kunne ønske sig orientering omkring. Charlotte foreslår at hun som 

formand kan holde et intromøde med nye medlemmer forud for det første skolebestyrelsesmøde.  

Vi drøftede også under dette punkt hvor langt tid der skulle bruges på et givent punkt. Der var dog 

enighed om at det er vigtigt at punktet lukkes ordentligt ned. Hvis ikke det er tilfældet kan det 

flyttes til næste møde, men som udgangspunkt vil vi ikke skubbe for mange punkter foran os. 

Længden på vores dagsordener er af meget varierende karakter. Nogle gange er der 10 punkter 

andre gange 18. Det afhænger meget af hvilken tid på året det er. Der er typisk mange punkter på 

i begyndelsen af et skoleår og færre midt på året.  

          

08 Trivselsdagen den 1.marts (Orientering) 

LB orienterer. Der er styr på trivselsdagen som er en National frivillig trivselsdag. Den afholdes 

altid den første fredag i marts. I år er det pædagogerne der planlægger denne dag. Indskolingen 

og mellemgruppen arbejder hver for sig. Der er værkstedsarbejde for alle elevers vedkommende. 

  

09 Skolefester (Orientering) 

Der er styr på dem. Der er som sædvanligt Amerikansk lotteri. Det står dog ikke i indbydelsen 

men forældrene i 6. klasse laver et skriv til orientering som LB sender ud. Skolefesterne er kun for 

skolesøgende børn.  

 

10 Evaluering af forældrearrangement (Drøftelse) 

Arrangementet var godt men der var for få fremmødte. Der kom otte forældre, en leder og en 

medarbejder fra Sjølund-Hjelst Skole samt os fra ledelsen og vores skolebestyrelse. Vi drøftede 

om skolebestyrelsen næste gang skulle lave et arrangement med børn for at få flere til at møde 

frem. Dette besluttes ved næste års ved planlægning.  

 

11 Socialt arrangement for bestyrelsen (Drøftelse) 

LB orienterer omkring tidligere socialt arrangement for skolebestyrelsens medlemmer. Der har 

været et spise-sammen arrangement i forbindelse af afgang/tilgang af medlemmer. Vi har dialog 

om forskellige måder at holde et social arrangement på. LB og Charlotte sætter noget socialt på 

dagsordenen til vores juni møde.  
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12 Punkter til næste møde (Drøftelse) 

LB orienterer om hvorvidt skolen må tage imod sponsorater/legater.  

Princip om elevdemokrati i Folkeskolen v/Charlotte. 

Årshjul. 

Mobilregler til orientering. 

Sukker/sundkost politik. 

 

13 Eventuelt (Drøftelse) 

Flere fortæller at toiletterne findes ulækre. Kontoret vil gerne vide det på de pågældende dage. 

Skolen har sat fluer ned i toilettet til præcision. LB undersøger om vi kan gøre noget ved luften på 

toiletterne. Samtidig drøftes brød og frugt i SFOén som består af knækbrød eller hvidt brød med 

fed pølse. Denne kost kunne godt erstattes af fuldkorn og magert pålæg. Det er et spørgsmål om 

økonomi, SFOén vil selvfølgelig helst tilbyde det sundeste til eleverne.  

Charlotte og Brian orienterer om indholdet fra Brugernævnsmødet i mandags. Charlotte sender 

slides fra dette møde rundt. Punktet vedr. tildelingsmodellen er udskudt indtil den nye 

økonomichef ansættes.  

 

 


